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Voorwoord 

2018 is een belangrijk jaar geweest waarin we veel bouwwerk- 

zaamheden hebben laten uitvoeren. Zowel op de School alsook in en  

aan het ziekenhuis. 

Ook zijn we 2 keer naar Gambia geweest om te zien of de werk- 

zaamheden conform afspraken werden uitgevoerd en of de bouw op  

schema liep. We hebben ook veel vergaderingen gehad om er ook voor  

te zorgen dat als de bouw werkzaamheden klaar waren dat deze ook  

onderhouden zouden worden. 

  



Inleiding Sociaal Jaarverslag 2018 

 

De Stichting Help Gambia Helpen is opgericht in februari 2010 en heeft ten doel het helpen 

en ondersteunen van twee scholen en een ziekenhuis in Gambia, met geld voor het 

aanpassen van de gebouwen of nieuwbouw en het verzenden van hulpgoederen. 

De Stichting bestaat uit: 

- Annemiek Lamboo-de Heij Voorzitter 

- Gerrit Lamboo  Penningmeester 

- Brian Blankenstein  Secretaris 

- Susan Lamboo  PR 

- Mafaal Saidy   Coördinator in Gambia 

Het bestuur komt gemiddeld eens per zes weken bij elkaar en van iedere bijeenkomst 

worden notulen gemaakt. Deze worden ook naar Gambia gestuurd. 

De stichting heeft een website gemaakt en houdt deze up to date. 

De Stichting heeft donateurs, doet inzameling acties en schrijft fondsen aan. 

De stichting heeft ook sponsors voor kinderen waarvan de ouders zelf het schoolgeld niet 

kunnen betalen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Activiteiten 2018 

Ook dit jaar hebben we weer veel spulletjes opgehaald door het hele land. We zijn heel blij 

met de opslagruimte die we nog steeds mogen gebruiken. 

Dit jaar hebben we geen shipment gedaan. Deze staat voor 2019 gepland! (is dit zo??) 

Omdat versturen erg duur blijven we heel kritisch over wat wij opsturen. 

Bekendheid van onze stichting is samen met het aanschrijven voor fondsenwerving 1 van de 

belangrijkste activiteiten van de stichting. We hebben in Voorschoten weer op de goede 

doelendag gestaan. We hebben hier geschminkt en kinderen kregen ballonnen met ons logo 

er op. 

 

Verder nog iets te melden?? 

 

 

  



Sponsorkinderen 

De stichting had in 2018 xxxx sponsorkinderen waarvoor hun schoolgeld betaald wordt. 

Het aantal sponsorkinderen is verminderd doordat er een nieuwe regering is gekomen in 

Gambia en er nu meer werkgelegenheid is, hierdoor kunnen een aantal ouders zelf het 

schoolgeld betalen. 

De kinderen die nog wel gesponsord worden doen het erg goed en dit wordt ook 

gecontroleerd door Mafaal evenals hun aanwezigheid op de school. 

 

School 

Sinds het begin van het jaar is de stichting erg druk geweest om plannen uit te werken voor 

de verbouw van de Mamour Secca school. 

Omdat de school graag ook de oudere kinderen op hun school willen houden en het 

leerlingaantal steeds groter wordt is er een tekort aan lokalen. 

Samen met het bestuur van de school is er in november 2016 besloten om een etage op de 

school te laten bouwen en is er een architect aan het werk gezet om een tekening te maken. 

Natuurlijk kwam daar een prijskaartje aan te hangen dat veel te hoog was maar om dit 

allemaal per email te bespreken is niet te doen dus vertrokken Annemiek en Gerrit in 

december naar Gambia en werd er een bespreking  gehouden met alle partijen d.w.z., het 

schoolbestuur, Annemiek, Gerrit en Mafaal, de architect, het bouwbedrijf en het 

schoolhoofd Dhr. Bubacarr.  

Aan het eind van onze reis was de prijs voor de 

verbouwing flink gezakt en konden wij 

instemmen om met de bouw te beginnen. 

Nog voordat wij op het vliegveld stonden was het 

dak er al af en de bouw begonnen. 

  



Ziekenhuis 

In februari is er in het ziekenhuis een nieuwe manager aangesteld , Dhr. Babucarr Sarr. 

Dit is een enorme verbetering voor het ziekenhuis maar ook voor de stichting, hij is 

betrouwbaar, energiek, erg aardig en kan goed communiceren. 

Voor het ziekenhuis was een van de belangrijkste zaken om water te krijgen uit de kraan. 

Er was wel een waterpomp op het terrein maar de kranen en dus ook de wc’s stonden droog 

en je kunt je voorstellen wat dat voor gevolg heeft gehad. 

Mede dankzij Mafaal onze rots in de Gambiaanse branding hebben wij in december een 

waterpomp kunnen laten aanleggen die is aangesloten op solar. 

Te gelijker tijd is al het sanitair gemaakt en vernieuwd en zijn er ruimtes betegeld, natuurlijk 

ook in het laboratorium 

Voor het ziekenhuis en de vele patiënten uit het dorp maar ook uit de regio is dit een 

enorme verbetering. 

Tijdens ons bezoek in december hebben  

wij ook tachtig dozen kunnen meenemen  

met de hulpgoederen uit Nederland,  

deze zijn meer dan welkom en wat er in  

het ziekenhuis niet wordt gebruikt wordt  

door Dhr. Babucarr verdeeld onder  

andere ziekenhuizen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Reisverslag Gambia  

Bij het bezoek aan de Mamour Seccaschool school werden we een warm welkom geheten 

met veel zang en dans door de inwoners, kindertjes en schoolbestuur en leraren. We hebben 

gekeken naar de verbouwing. Die ziet er goed uit! Mafaal heeft veel contact met de school 

en de aannemer en komt vaak kijken. 

Daarna zijn we naar de Daddy Jobe School gegaan om de sponsorkindertjes te bezoeken en 

om te kijken of alles goed ging. Gelukkig was daar alles in orde.  Het was leuk om weer terug 

te zijn bij de twee scholen en te zien dat de verbouwing zo goed gaat en de kindertjes het 

naar hun zin hebben en kunnen leren door het sponsorgeld.  

Ook dit jaar hebben we geld naar de bank gebracht. De koers is lokaal veel ginstiger dan 

wanneer we het hier op de bank zouden overmaken. 

We hebben de timmerman bezocht die, zodra we hier geld voor hebben, de 

schoolmeubeltjes gaat maken. We doen alles met lokale mensen. 

Uiteraard hebben we ook een bezoek aan het ziekenhuis gebracht. Iedereen was blij om ons 

te zien en eerst hebben wij het ziekenhuis geïnspecteerd. De nieuwe plafonds, de lampen, 

de batterijen voor de solar enz. Alles werkt en het is een hele verbetering, vooral de 

schoonmakers zijn heel erg blij want het maakt hun werk een stuk gemakkelijker hoewel dit 

aan het resultaat niet helemaal af te zien was. De douche en wc die wij voor het personeel 

hebben laten maken was echt te erg en de schoonmakers konden direct aan de slag. 

Natuurlijk neem je dan niet de tegels mee want dat staat blijkbaar niet in je 

functieomschrijving en dan zijn die Nederlanders ook nog eens niet tevreden.  

We hebben met de manager van het ziekenhuis gesproken over de lange termijn plannen 

die we hebben voor het ziekenhuis. Er moet een mannenverblijfruimte komen en de 

personeelsruimtes moeten nog opgeknapt worden. 


